
Referat	  fra	  styremøte	  Leksvik	  BK,	  08.06.15	  

Sak	  7/15.	  Oppfølging	  årsmøte-‐	  revisjonsberetning.	  

Styret	  tar	  revisjonsberetningen	  0l	  e2erretning	  og	  jobber	  med	  å	  få	  på	  plass	  ru0ner	  som	  
foreslå2	  i	  beretningen.	  

Sak	  8/15	  -‐	  Badmintonleir.	  	   	   	   	   	   	   	   	   	  	  	  	  	  	  	  	  
26	  deltakere	  pr	  nå,	  Pe2er	  lager	  detaljprogram,	  Bård	  sjekket	  Matema0kkbølgen/	  Amborneset	  
iD	  grilling/	  bading.	  Det	  er	  ok	  –	  vi	  fyrer	  stamper	  sjøl,	  og	  kan	  være	  inne	  hvis	  regn.	  Reidun	  har	  
ansvar	  for	  lunsj	  og	  middag.	  Kjell	  K	  er	  «back-‐up/	  altmuligmann»	  og	  Jomar,	  Terje	  og	  Sondre	  kan	  
trø	  0l	  hvis	  behov.	  	  

Sak	  9/15	  -‐	  Økonomi.	  

Underskuddet	  på	  2014	  må	  håndteres,	  	  inntekten	  økes	  og	  forbruket	  må	  ned.	  De	  desidert	  
største	  utgiDspostene	  er	  rankingturneringer	  og	  talent-‐team.	  Egenandelen	  på	  de2e	  se2es	  0l	  
kr	  1000	  fom	  ny	  sesong.	  Klubben	  dekker	  2	  turneringer	  for	  u	  13	  og	  3	  på	  resterende.	  Klubben	  
bestemmer	  hvilke	  turneringer	  de2e	  skal	  være,	  ut	  fra	  sportslige	  og	  økonomiske	  hensyn.	  	  

Sak	  10/15	  -‐	  Rankingturneringer	  /	  UBM.	  	  

Klubben	  forbeholder	  seg	  re2en	  0l	  å	  avgjøre	  hvem	  som	  får	  dra	  på	  ranking	  og	  UBM	  ut	  fra	  en	  
samlet	  vurdering	  av	  oppmøte	  på	  treninger,	  innsats	  og	  klubbens	  økonomi.	  	  

Sak	  11/15	  –	  KonMngentjustering	  

Kon0ngenten	  økes	  fra	  høst-‐sesongen,	  0l	  kr	  500,-‐	  i	  halvåret	  for	  enkeltmedlem	  og	  1000,-‐	  for	  
familie.	  	  

Sak	  12/15	  –	  Økonominemd.	  

Vedtak	  om	  å	  se2e	  ned	  ei	  økonominemd,	  hvor	  Bård	  og	  Anders	  er	  med,	  sammen	  med	  e2	  par	  
andre.	  Bård	  og	  Anders	  drøDer	  de2e	  og	  starter	  arbeidet	  med	  de2e	  før	  sommeren.	  

Sak	  13/15-‐	  Klubbkveld	  i	  september.	  

Vi	  lager	  en	  klubbkveld	  hvor	  vi	  gjør	  opp	  klubbens	  status,	  planlegger	  sesongen	  og	  drøDer	  hva	  
som	  må	  0l	  for	  å	  bestå,	  og	  helst	  vokse	  som	  klubb.	  	  



Sak	  14/15	  –	  Lagserier	  –	  ny	  sesong	  

Vi	  har	  meldt	  på	  lag	  i	  1	  div,	  sagt	  oss	  posi0ve	  0l	  ev	  2.div	  og	  deltar	  med	  egne	  eller	  sammensa2e	  
lag	  i	  u13/15.	  	  

Sak	  15/15	  –	  Hjemmeside	  	  

Jenny	  jobber	  med	  de2e	  i	  sommer,	  og	  får	  ev	  med	  en	  0l	  i	  arbeidet	  med	  ny	  hjemmeside/	  FB-‐
side.	  O2o	  er	  med	  i	  drøDing	  av	  stoff/	  teknisk	  her.	  Styret	  er	  innforstå2	  med	  at	  vi	  trenger	  ny	  
infoside	  –	  om	  det	  er	  \-‐	  basert	  eller	  ikke.	  

Sak	  16/15-‐	  Klubbmesterskap	  0l	  høsten	  –	  før	  turneringene	  tar	  0l.	  	  

Sak	  17/15	  –	  Honorar	  kasserer:	  

Ut	  fra	  dagen	  driD	  og	  mye	  arbeid	  på	  kasserer,	  vedtar	  styret	  et	  honorar	  på	  kr	  4000,-‐	  på	  år.	  De2e	  
vurderes	  om	  driDa	  endres.	  

Ref	  	  Bård	  	  

	   	   	   	   	   	   	   	   	  

-‐ Hvordan	  holde	  s0men	  som	  største/	  beste	  klubb	  i	  Midt-‐Norge..?	  Badm	  i	  skolen,	  
skolemesterskap,	  annet	  

-‐ Ranking	  –	  komité	  	  

-‐ Klubbmesterskap	  –	  når	  og	  hvor	  ?	  

-‐ Sommertrening	  –	  åpent	  hver	  søndag	  –	  respons	  ?	  



-‐ 1	  div	  ev	  2	  div	  0l	  høsten	  ?	  	  

-‐ -‐Fosentreffen	  16-‐17/4	  	  

-‐ Annet


